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OdrZavanje XXI redovne sjednice Skup5tine

15.06.2022. godine (sriiedq) sa podetkom

AKCIONARSKO DRUSTVO

,,AUTOPREVOZ,,
PUTNICKI SAoBRACAJ Banja Luka

-S K-U P 5 T I N A-

Broj:351/22
Datum : 15.06.2022. godine

ZAPISNIK
so xxl redovne sjednice Skupitine okcionara Akcionarskog druitva,,Autoprevoz" PutniEki

saobro1ojBanjaLuko,odrionedanqT5.06.2022.godine

XXI redovna sjednica Skupltine akcionara AD Autoprevoz Putnidki saobraiaj Banja Luka sazvana je na

osnovu odluke' Upravnog odbora Autoprevoz AD Banja Luka, broj: uo-7o/22 od 05'05'2022' godine i

odluke o dopuni odluke o sazivanju XXI redovne sjednice Skupstine akcionara sa prijedlogom Dnevnog

reda broj: UO-72/22 od 19.05'2022. godine

poziv zaXXl redovnu sjednicu SkupStine akcionara i dopuna dnevnog reda objavljeni su dana t3'05'2022'

godine odnosno zo.o;.zoz2.godine, u dnevnim novinama ,,Glas Srpske" i ,,Nezavisne novine" kao i na

internet stranici dru5tva www.autqpreYoz.ors i Banjaludke berze, na kojima su objavljeni' prijedlozi

akcionara Autoprevoz AD Banja Luka, zakazano je za dan

u 12,00 dasova u prostorijama DruStva, ulica Put srpskih

branilaca br. 35, Banja Luka.

skupStina je podela sa radom u zakazano vrijeme, odnosno tadno u 12,00 dasova'

Sjednicu Skup5tine akcionara otvorio je i njome na potetku predsjedavao g' NebojSa Glamodak'

predsjednik upravnog odbora DruStva, kojije pozdravio sve prisutne akcionare, za|elio im uspjeSan rad'

te proditao predlo2eni i dopunjeni dnevni red:

DNEVNI RED

7, lzbor predsjedavaiu(eg xxl redovne siednice skupitine akcionaro Druitva,

2. lmenovonje Elanova Komisije za verifikaeiiu i gtasanie, zapisnidoro i dva akcionara koii ovieravoiu

zapisnik,
3, lJsvoionie izvieitoia Komisiie za verifikaciiu i glasanie'

4, IJsvojonje zapisniko sa xx redovne skupfitine okcionqro Druitvo odriane 02'06'2027' godine'

5, Rdzmatronie i usvaianie:
A) godiinjeq izvieitojo generolnog direktora o poslovaniu ,,Autoprevoz" AD Bonio Luko i povezonih

druitavq "Neobds" d.o.o. Bonja Luka i "Autoprevoz GS" d'o'o' Bonjo Luka za 2021-' godinu'

B) izvjeitaia o rqdu l)provnog odbora Druitvo zo period jun 202L. - iun 2022' godine (od 20' do 21'

redovne siednice Skupitine akcionara Druitvo),

c) godiinjih Finonsiiskih izvieitaia,,Autoprevoz" AD Bonio Luka za 2021' godinu,

D) konsotidovonog'Finansiiskog izvieitaia ,,Autoprevoz" AD Banja Luka za 2021' godinu'

EL) lzvjeltoja nezavisnog revizoro "K,NTAL" d.o.o. Banja Luko o obavlienoi reviziii poiedinainih

finansijskih izvjeitaia "Autoprevoz" AD Banja Luka zo 2021' qodinu

E2) lzvjeitojq nezqvisnog revizora 'K1NTAL" d.o.o. Bonio Luko o obavlienoi reviziii konsolidovonog

finonsiiskog izvieitaia ,,Autoprevoz" AD Banja Luka za 2021' godinu'

F) izvjeitojo internog revizoro ,,Autoprevoz" AD Bania Luko za 2021' godinu,

G)prijedtogaodtukeoraspodjetidobitiDru|tvaiz202l.godine,
6, Dtonoienje odluke o verifikociji kooptacije d,lano upravnog odbora'

7, Donoienie odtuke o izboru nezavisnog revizora zo 2023' godinu'

8, Razno



predlozeni i dopunjeni dnevni red, g. Glamodak dao je na glasanje. Glasa se dizanjem ruke' Konstatuje

se da su tRB RS i PREF glasali pisanim putem. G. Glamodak objavljuje da je predlozeni dnevni red usvojen

sa 1OO % glasova akcionara koji su uzeli udeiie u radu skup5tine'

Nakon usvajanja predlozenog i dopunjenog dnevnog reda pristupilo se razmatranju i glasanju za tadke

usvojenog dnevnog reda.

Tddka'7. lzbor predsiednika Skupitine

predsjednik Upravnog odbora g. NebojSa Glamodak, u skladu sa odlukom broiuo-77122od02'06'2022'

godine predloZio je Mihajlovii Dragoslava, magistra saobraiaja iz Banje Luke za predsjednika XXI

redovne sjednice SkupStine akcionara Dru5tva'

Drugih prijedloga od strane akcionara koji su uzeli udesie u radu skupStine po ovoj tadki dnevnog reda

nije bilo.

G. Glamo6ak dao je ovaj prijedlog na glasanje. Glasa se glasadkim listiiima. Konstatuje se da su pisanim

putem glasali IRB RS i PREF.

po zavrSenom glasanju g. Glamodak objavljuje da su sa loo% glasova ,,za",glasova,,protiv" i 's)zdrlan"

nije bilo, akcionari jednoglasno usvojili:

ODLUKU

o izboru predsjednika XXI redovne SkupStine akcionara

L. Zo predsjedniko Skupitine okcionara druitvo ,,Autoprevoz" AD Bania Luka no XXt redovnoi siednici'

biraseg.DrogoslovMihailovic,magistarsoobraiajoizBanieLuke'
2. Odlukq stupo nd snagu danom donoienia'

G. Glamodak destitao je izabranom predsjedniku Skup$tine i pozvao ga da preuzme nastavak XXI redovne

sjednice SkupStine akcionara Autoprevoz AD Banja Luka'

predsjednik skupStine zahvalio se na izboru i preSao na drugu tadku dnevnog reda'

TaEka-2, lmenovanie dl:anovs komisiie za glosanie, zapisnidara i dva ovieriva1a zapisnika

predsjednik skupstine pozvao je strudne sluzbe DruStva da dostave prijedloge za dlanove komisije'

zapisnidara i ovjerivade zapisnika. Prijedlozi su:

o Komisija za verifikaciju prisustva i glasanie u sastavu

1'. Jakovljevid Borislavka, predsjednik Komisije'

2. Ciganovid Nata5a, dlan i

3. Pro5i6 Dijana, dlan

. ZapisniEar -Gruji6 Mirjana

. OvjerivaiizaPisnika
7. Gruji6 Slobodan, akcionar i

2. VranEid Predrag, akcionar

predsjednik skupbtine dao je ovaj prijedlog na glasanje. Glasa se glasadkim listiiima. Konstatuje se da su

IRB RS i PREF glasali pisanim putem'
po zavrSenom glasanju predsjednik skupStine objavljuje da su sa 1loo% glasova ,,za",glasova "protiv" 

i

,,uzdri.an" nije bilo, akcionari jednoglasno usvojiIi:
ODLUKU

o imenovanju komisije za glasanie, zapisnidara i dva ovierivaia zapisnika

j.. Za ilanove komisije zo verifikaciju prisustva i glasonie na xxt redovnoi siednici skupitine okcionara

druitva imenuiu se:

1. Borislovko Jokovlievit, predsiednik Komisije'

2. Notaio Ciganovii, ilan i

3. Diiono Proiii, ilan 
.)



2. Zo vodenje zapisniko na XXI redovnoj siednici Skupitine akcionarq druitva imenuie se zopisniiar:

Miriana Gruiii
j. Zo ovjeru Zopisniko so XXt redovne siednice Skupitine okcionaro imenuiu se :

L. Slobodan Gruiii, akcionor i

2. Predrag VranEii, okcionar

4. Odtuko stupd no snogu danom donoienia.

Sljedeia tadka dnevnog reda je:

Toika-3, tJsvaianie izvieitoia Komisiie zo verifikaciiu i glasanje

operater druStva ,,DD SOFT" d.o.o. Banja Luka, koji je elektronski pratio ovo zasjedanje skupStine

akcionara i evidentirao akcionare i punomoinike koji su se prijavili za udeiie u radu, dostavio je

predsjedniku Komisije konadan lzvjeStaj o prijavljenim akcionarima, njihovim punomoinicima, o broju

akcija i uieSiu prijavljenih akcija u ukupnom kapitalu DruStva.

predsjednik skupitine pozvao je komisiju za glasanje da saop5ti da li je utvrdila identitet akcionara i

niihovirr punomoinika, te da li su ispunjeni uslovi za odrzavanje XXI redovne sjednice skupstine

a kciona ra.
predsjednik Komisije za glasanje gda Borislavka Jakovljevii navela je da je komisija provjerila punomoii i

izvrSila verifikaciju prisustva akcionara, te da u radu XXI redovne sjednice uiestvuju sljedeiiakcionari:

1. Babid Zivko, zastupqn po Skorit Milanu, po punomoii broi 332 od L4'06'2022' godine,

2. Duri( Stodomir, zostupan po Gojanin Draganu po punomoti broi 337 od 1'5.06'2022' godine,

3. Duboianin vid, zostupon po Dubodonin lugoslavu' po punomoii broi 480 od 22'06'2020'

godin,

4. PREF a,d. Bania Luko, gloso pisanim putem,

5. Fond za restituciiu RS a.d, Bania Luka, u ime i za raiun istog glasa /RB RS pisanim putem'

6. Gruiii Slobodan, kqo akcionar litno

7. Vrondii Predrag, kao akcionar litno

Gtla Jakovljevii navodi da na osnovu lzvje5taja Centralnog registra HoV na dan 05'06'2022' godine

(deseti dan prije odrZavanja skupStine), Komisija konstatuje akcionare sa iskazanim brojem akcija i

procentom ude5ia u kapitalu, a koji su svoje udeSie u radu XXI redovne sjednice Skupitine akcionara

drustva, prijavili lidno ili putem punomoinika, odnosno glasanjem pisanim putem i oni su:

L. Mitan Skorii, koji zastupa akcionaro Bobii Zivko so 2.59L.153 akciie ili 24,82731-4 % kapitala,

2. Dragon Gajanin, koji zastupo akcionara Durii Sladomira sa L.996.094 akciie ili 1-9,L2571'4 %

kopitala,
3. Jugoslov Duboionin, koji zastupa okcionara Dubodonin Vida so 1'075.320 qkciio ili 10,303254 %

kapitalo
4. PREF a.d. Banio Luka, sa 846.727 akciio ili 8,L07225 % kopitola

5. tRB RS, gtoso pisonim putem u ime i za raiun akcionara Fond za restituciiu RS o,d' Bonio Luka sa

423.064 akciie i\i4,053617 % kapitola,

6. Slobodon Gruiii, sq 7L.738 akcija i\i0,712468 % kapitalo'

7. Predrog Vron1ii so L.L93 akcije ili 0,0L143L % kopitalo

Gtta Jakovljevid konstatuje da u radu XXI redovne sjednice Skupstine akcionara ,,Autoprevoz" AD Banja

, Luka, koja se odrZava dana 15.06.2022. godine, udestvuje 7 akcionara sa 5944689 akcija sa pravom glasa

ili 66,541023%odukupnog kapitala, iime su ispunjeni uslovi iz dlana 6. Poslovnika o radu skupStine i

ilana 43. statuta DruStva, tako da skupStina moze nastaviti sa zapodetim radom'

predsjednik skupitine dao je na glasanje lzvjestaj komisije za verifikaciju i glasanje. Glasa se glasadkim

listiiima. Konstatuje se da su pisanim putem glasali IRB RS i PREF. Po zavrSenom glasanju predsjednik

skupstine objavljuje da su sa 1OO% glasova ,,2a", glasova ,,protiv" i ,,uzdrian" nije bilo' akcionari

jednoglasno usvojili:



ODLUKU

o usvajanju lzvjeStaja komisije za verifikaciju i glasanje

i". Usvajo se tzvjeitaj Komisije zo verifikociju prisustva i glasanje, kojim ie utvrdeno da ie no XXI redovnoi

sjednici Skupitine okcionara ,,Autoprevoz" AD Bonjo Luko, prisutno 7 (sedom) akcionara so 5944689

akcija so prqvom glasa ili 66,547029 % od ukupnog kapitola, iime su ispunieni uslovi iz ilana 43.

Stotuto Druitvo i ilona 6. Poslovnika o radu Skupitine okcinora Druitva.

2. Skupitino akcionoro ,,Autoprevoz" AD Banjo Luka moie nostaviti sa zapotetim rodom no svoioi XXI

redovnoj siednici zokazanoi zo dqn 1-5.06'2022' godine.

3. Odluko stupo na snogu danom donoienio.

TqEka-A,'Usvajanje Zopisn:ika sa XX redovne Skupitine akcionora Druitvq odriane 02.06.2021, godine

predsjednik Skup5tine informisao je prisutne akcionare da se predmetni Zapisnik nalazi u objavljenim

skup5tinskim materijalima, da je bio dostupan svim akcionarima, nakon dega je pitao da li neko ima

pitanja ili primjedbi vezano za Zapisnik.

Kako nije bilo primjedbi niti pitanja vezanih za predmetni Zapisnik sa XX redovne sjednice SkupStine

akcionara druStva odrZane dana 02.06.2021. godine, isti je od strane predsjednika skupStine dat na

usvajanje. Glasa se glasadkim listiiima. Konstatuje se da su IRB RS i PREF glasali pisanim putem.

po zavrSenom glasanju predsjednik skupStine objavljuje da su sa 1OO% glasova,,za", glasova,,protiv" i

,s)zdrian" n ije bi lo, a kci on a ri jed n oglasno usvoji I i :

ODLUKU

o usvajanju Zapisnika sa XX redovne Skup5tine akcionara

L. usvoja se izvod iz Zapisnika sa XX redovne sjednice Skupitine akcionaro, odr1ane dona 02.06.202L'

godine.

2. Odluka stupo no snogu danom donoienio.

predsjednik Skup5tine najavio je 5. tadku dnevnog reda i pojasnio da se u okviru ove 5. tadke

Dnevnog reda diskutuje o svakoj podtadki posebno, te da ie se nakon diskusija za svaku podtadku

ovetadke5,posebnoglasati. Naveojeda jeudopunidnevnogredadodatapodtadka5G.Razmatranjei

usvajanje prijedloga odluke o raspodjeli dobiti DruStvaiz2o2t. godine.

Generalni direktor Druitva g. Dejan Mijii pozdravio je sve prisutne i naveo da je izvjeStaj o poslovanju

Autoprevoz AD Banja Luka objavljen, dok izvjeStaj o poslovanju Autoprevoz GS d.o.o. Banja Luka i

Neobas d.o.o, Banja Luka nije, jer to nije zakonska obaveza, da se izvjeStaji nalaze u sjediStu Dru5tva i isti

se mogu dati na uvid, te da smatra da ovakve izvje5taje nije dobro objavljivati jer se posluje u uslovima

veoma surove i Zestoke konkurencije, te da je poslovna tajna zaSto se neSto uradilo i koji su planovi da se

to promijeni, da se poslovanje ne razlikuje puno u odnosu na period korone, da se sve svodi na ,,puko

pre;ivljavanje",da su prihodi u gradskom, prigradskom, podrudnom irepublidkom saobraiaju na 60 % u

odnosu na period prije korone, dok je meclunarodnisaobraiaj kojim se bavi Neobas na30-40% prihoda i

to tek od 2022. godine dok je proSle godine bila na nivou 30 Yo, da rezulLati pokazuju da su Autoprevoz

a.d" Banja Luka i Autoprevoz GS d.o.o. Banja Luka poslovali pozitivno, dok je Neobas d.o.o. Banja Luka

ostvario ogromne gubitke prije svega zbog velike amortizacije ali i drastiinog smanjenja putnika na svim

linijama kojima saobraia, da se poku5ava odrZati kvalitet usluga i vozila, da ie 2021. godine izvrSena

nabavka vozila da bi se ispunio uslov prosjeka vozila, da se do 2023. godine mora ispuniti obaveza da sva



vozila u gradskom i prigradskom saobraiaju moraju biti klimatizovana, da ie se neklimatizovana vozila
prebaciti na podrudne linije gdje joS nema takvih uslova, da su i dalje sve tri firme optereiene kreditima,
da velika opasnost za AD i GS predstavlja nekontrolisano poveianje cijene goriva na pumpama, da je
veleprodajna cijena dizela trenutno 3,30 KM, da su pretpostavke da ie gorivo iii na 5,OO KM, da je
saradnja sa Gradom Banja Luka katastrofalna jer se donose odluke koje bukvalno ,,rade o glavi
prevoznicima" koji ne mogu da usklade cijenu svojih usluga sa rastom cijene goriva, da je Grad donio
odluku da ie platiti razliku u cijeni dok drugi u Gradskoj upravi kaiu da to ne6e platiti, da se na svaku
izdatu fakturu plaia PDV a upitno je da li ie se uopSte fakturisan iznos uspjeti naplatiti, da je GS
0t'o6'2022' godine podnio Gradu novi zahtjev za poskupljenje o kojem joS uvijek nije razmatrano i

vjerovatno ie se morati u6i u sudske procese radi naknade Stete ipodno5enje krividnih prijava protiv
odgovornih iz Gradske uprave zbog krSenje zakona, ugovora i ugroZavanja poslovanja prevoznika, da je
sa stanovista vlasnika jeftinije ugasiti firmu nego raditi dalje pod ovakvim uslovima, no da to ipak nije
izvodljivo jer sve tri firme imaju oko 100 autobusa od kojih ne bi bilo niSta da se ugase na mjesec dana i

zavriili bi na otpadu dime bi se uniStilo sve 5to se godinama radilo, te da je u sludaju otpremnine za 150
radnika potrebno oko 1.500.000,00 KM kojih firme nemaju, da se ne pominju krediti i druge obaveze
koje bi doSle na naplatu, da se poku5ava pronaii rjeSenje prije svega ulaskom u posjed u imovinu Drultva
i okondanje procesa prodaje zapodetih prije par godina i dobijanje sredstava od kojih bi se DruStvo
oporavilo i uspjelo da plaia tekuie obaveze i obaveze po kreditima, da su GS i AD prije korone imali
prihode oko 400.000,00 KM, da je to sad svedeno na ispod 2O0.OOO,OO KM a ujedno su poveiani troikovi
za nekih 30-40%, da su ovakvi poslovni rezultati iskljudivo zahvaljujuii pomoii Vlade RS u proSlojgodini
koja je najveiim dijelom izdejstvovana trudom i zalaganjem rukovodstva Autoprevoz-a, da ovakvo stanje
gdje je cijena goriva od 1,50 KM kolika je bila za vrijeme korone dostigla 3,30 KM a najave su da ie cijena
jo5 rasti, da je trenutni plan da se dodatno smanje troSkovi goriva, da se nastavi sa ,,rezanjem"
nerentabilnih linija, te da se kroz odrZavanje uspiju ostvariti uStede, da je u tekuioj godini potrebno ali
neosnovano doSlo do poveianja najniie plate 5to je dodatno optereienje, da ie biti teiko zadrZati radnu
snagu, da je Autoprevoz u nepovoljnijem poloiaju od ostalih prevoznika jer ima najslabiju grupu linija a i

zbog ,,maiehinskog" odnosa Grada zbog spora u vezi Stare autobuske stanice, da su se godinama od
Autoprevoz-a izvladile najkvalitetnije linije preko raznih politidkih uticaja, da su dobri prihodi Sto se tide
kola-kilometara ali da su veliki troSkovi jer je potreban veliki broj vozada i vozila na mali broj kilometara,
da je postignuto da se subvencije viSe ne.gledaju po kola-kilometrima nego po drugim prihodima, da su
ostvareni benefiti u martu i aprilu kada nije dozvoljeno poskupljenje, da trenutno DruStvo funkcioniSe
zbog pomoii dobavljada, da jedino u Republici Srpskoj nema pomod za prevoznike, te da zbog toga Sto
prevoznici pripadaju sektoru usluge isti nemaju pravo ni na podsticaje koje daje Vlada, da se pokuiava da
se dobije pomoi u isplati poreza i doprinosa koji se za sad redovno plaiaju, da radne snage nema na
triiStu rada, da SkupStina akcionara u narednom periodu ozbiljno treba da razmatra pitanje prodaje
nepokretnostikoje DruStvu nisu potrebne kao 5to su Kumsale ida se od prodaje dijelom zatvore kreditne
obaveze koje nose ogromne kamate koje se neie moii plaiati ako se kreditijedan po jedan ne podnu
rjeiavati, da je pored navedenog potrebno da SkupStina ozbiljno razmisli i o prodaji udjela Autoprevoza
u Neobasu i da se sa tim sredstvima zatvori dio obaveza, iime bi se doSlo u situaciju da se od prihoda od
poslovanja neito i zaradi a ne samo plaiaju zaostalidugovi, da su izvje5tajiza sve trifirme realni, da niSta
nije sakriveno i da je navedeno 5ta bi u buduinosti trebalo da se uradi.
Nakon izlaganja generalnog direktora predsjednik SkupStine naveo je da je sektor prevoza putnika ne
samo kod nas nego i u cijeloj Evropi najviSe pogoden, da Savjet ministara BiH nije prihvatio prijedlog za
ukidanje akciza ni na autoputeve ni na puteve dime bi u dobrom dijelu rasteretilo prevoznike,
Predsjednik Skup5tine upitao je generalnog direktora da malo pojasni kakvo je trenutno stanje u vezi
Stare autobuske sta nice.
Generalni direktor g. Dejan Mijii naveo je da je u toku izvrSni postupak radi prinudnog uvodenja u
posjed, da je predmet na ViSem privrednom sudu u Banjoj Luci koji odluduje po Zalbi Grada Banja Luka,
da se odekuje da ie biti odludeno u korist Autoprevoza koji bi onda mogao uvesti u posjed kupca i

naplatiti ostatak kupopodajne cijene umanjene za kamatu zbog ka5njenja sa uvodenjem, da je u pogledu
dijela Vidovdanske ulice, dijela oko Galerije i parka podnesen zahtjev za faktidku eksproprijaciju s

obzirom da je Grad u posjedu tih parcela, da je Grad isplaiivao po 3OO,OO KM-4OO,O0 KM do 1OOO,O0 KM



po L m2 za parcele u tom dijelu grada, da bi sa tim novcem Autoprevoz isplatio sve svoje obaveze ali da

nije realno odekivati da ie Grad sad taj novac isplatiti, da se uporedo vodi postupak i za neosnovano

bogaienje i naknadu Stete koju Autoprevoz trpi zbog neuvodenja u posjed, da su za sve navedene

postupke angaZovani advokati, te da DruStvo nema opasnosti od gubitka velikih sporova i da se

uglavnom odekuju pozitivni ishodi, da su trenutno na snazi izmijenjeni propisi iz oblasti osiguranja gdje

su Stete.ogromne a saobraiajje sam po sebi nepredvidiv.
predsjednik SkupStine naveo je da je PREF a.d. Banjaluka u svom pisanom glasanju obrazlaiuii glasanje

po ovoj tadki dnevnog reda istakao da je gledajuii konsolidovani Fl DruStvo za ovu godinu poslovalo sa

gubitkom, da se nalazi u zoni nelikvidnosti gdje su tekuie obaveze skoro za duplo veie od tekuiih

sredstava, da od strane menadZmenta nije dostavljen konkretan prijedlog akcionarima izlaska iz zone

nelikvidnosti, i neprofitabilnosti, da akcionarima nisu dostavljeni izvjeStaji o poslovanju povezanih

druitava Neobas d.o.o. Banja Luka i Autoprevoz GS d.o.o. Banja Luka za 2021. godinu, niti su u izvjeitaju

o poslovanju Autoprevoz AD Banja Luka objelodanjene informacije o poslovanju sa povezanim licima u

svim segmentima kako je propisao Medunarodni radunovodstveni standard 24'

IRB RS u pisanom glasanju dao je napomenu Upravi da ubudu6e dostavlja op5irnije informacije o

poslovanju zavisnih lica.

Kako nije bilo akcionara koji su zainteresovani za dalju raspravu vezanu za ovu tadku dnevnog reda nitije

bilo viie pitanja, to je predsjednik skup5tine dao na glasanje godiSnji izvjeStaj generalnog direktora

druStva. Glasa se glasadkim listiiima. Konstatuje se da IRB RS i PREF glasaju pisanim putem'

po zavr5enom glasanju predsjednik skup5tine objavljuje da je ,,za" glasalo 87 '8t620%,,,protiv" 12'18380 i

,S)zdriano" nije bilo, te konstatuje da su akcionari potrebnom veiinom usvojili:

ODLUKU

o usvajanju godiSnjeg izvjeStaja generalnog direktora

1. IJsvojo se godiinji tzvjeitaj generalnog direktoro drultva o poslovoniu ,,Autoprevoz" AD Banja Lukq i

povezanih druitqva ,,Neobds" d.o.o. Bonjo Luka i ,,Autoprevoz GS" d.o.o' Bania Luka zo 2027. godinu'

2. Sastavni dio ove odluke je lzvieitai generalnog direktoro'

3. Odluko stupd no sndgu donom donoienia.

nakon dega se preSlo na sljedeiu podtadkutadke 5. Dnevnog reda i to

Podtaika 5B

Razmatronje i usvajanje izvjeEtaja s rad,u lJpravnog odbora Dru{tva za period iun 2A27.-ian 2022,

godlne (od 20, do 27. redovne sie.dnice Skupitine akcionara Druitva)

predsjednik Upravnog odbora g. NebojSa Glamodak, naveo je da Upravniodbor izmedu 20.i2L. redovne

sjednice Skupitine akcionara odrZao ukupno 17 sjednica, od dega 9 redovnih i 8 vanrednih sjednica, da je

na istima doneseno ukupno 77 akata. G. Glamotak nije se posebno osvrtao na svaku donesenu odluku,

te je naveo da je kompletan izvjeStaj u okviru skupStinskih materijala bio dostupan svim zainteresovanim

akcionarima. Kako nije bilo zainteresovanih za raspravu po ovoj tadki dnevnog reda, niti je bilo pitanja, to

je predsjednik skupStine dao na glasanje predmetni izvjeStaj o poslovanju Upravnog odbora DruStva.

Glasa se glasaikim listiiima. Konstatuje se da su pisanim putem glasali IRB RS i PREF.

po zavr5enom glasanju predsjednik skup5tine objavljuje da je,,za" glasalo 87.8L620Yo,,,proliv" 12.18380

%o, ,,uzdrlano" nije bilo, te konstatuje da su akcionari potrebnom veiinom usvojili:

ODLUKU

o usvajanju izvje5taja o radu Upravnog odbora

L. lJsvaja se tzvjeitoj o rodu lJpravnog odbora ,,Autoprevoz" AD Bonio Luka, izmedu dva skupitinsko

zosjedonja uperiodu jun2O2t.do jun 2022.godine(odXXdoXXt redovnesiedniceSkupitineokcionara

druitva),
2. Prihvata se lziova lJprovnog odboro o usklodenosti'

3. Sostovni dio ove odtuke su tzvjeitaj o rodu Upravnog odboro ,,Atttoprevoz" AD Bonio Luko zo period od iun

2021. do jun 2022. godine so lzjovom ilonovo tJprovnog odbora o uskladenosti'

4. Odluka stupo nq snogu danom donoienjo.

nakon dega se pre5lo na sljedeiu podtadku tadke 5' i to



Podtaika 5C
Razmatronie i usvaianje godiinjih findnsijskih izvjeitaja ,,Autoprevoz" AD Banjd Luka za 202I.

godinu

Gda. Dijana Proiii istakla je da je Dru5tvo u 2021,, godini pozitivno poslovalo, da je ostvarena dobit u
iznosu od 57.849,00 KM, te da su godiSnjifinansijski izvjeitaji bili objavljeni u skupStinskim materijalima
na internet stranici Banjaludke berze i Dru5tva.
Kako nije bilo zainteresovanih za raspravu po ovoj tadki dnevnog reda, niti je bilo pitanja, to je
predsjednik skup5tine dao na glasanje predmetni finansijski izvjeStaj Druitva. Glasa se glasadkim
listiiima. Konstatuje se da su pisanim putem glasalitRB RS ipREF.
Po zavr5enom glasanju predsjednik skupStine objavljuje da je ,,za" glasalo Bi.8t62OYo , ,,protiv" 12.1g3go
%oi,,uzdriano" nije bilo, te konstatuje da su akcionari potrebnom veiinom usvojili:

ODLUKU
o usvajanju godi5njeg finansijskog izvje5taja DruStva

'J'. Usvoia se godiinii finonsijski izvjeitoj o poslovanju druitva ,,Autoprevoz" AD Bonjo Luko za 2021.
godinu.

2. Sastavni dio ove odluke ie predmetni godiinji finonsijski izvjeitaj ,,Autoprevoz" AD Bonjo Luko za
2027. godinu.

3. Odluko stupa no snogu danom donoienjo.

nakon dega se preSlo na sljedeiu podtadku Tadke 5, i to

Podtadka 5D
Razmatranie i usvaidnje konsolidovonog Finonsijskog izvjeitaja,,Autoprevoz" AD Banja Luko zq

2027. godinu

Gda. Dijana Pro3ii istakla je da gubitak u 2021.. godini iznosi 63.667,00 KM po konsolidovanom
finansijskom izvjeStaju za privredna dru5tva Autoprevoz a.d. Banja Luka, Autoprevoz GS d.o.o. Banja Luka
iNeobas d.o.o. Banja Luka, te da je konsolidovani finansijski izvjeStaj bio objavljen u skupStinskim
materijalima na internet stranici Druitva i Banjaludke berze.
Kako nije bilo zainteresovanih za raspravu po ovoj tadki dnevnog reda, niti je bilo pitanja, to je
predsjednik skupitine dao na glasanje predmetni konsolidovani finansijski izvjeitaj Dru5tva. Glasa se
glasaikim listiiima. Konstatuje se da su pisanim putem glasali IRB RS i PREF.

Po zavrSenom glasanju predsjednik skupStine objavljuje da je ,,2a" glasalo 87,825!2%, ,,protiv,,
12,17488%i da ,,uzdr\an" nije bilo, te konstatuje da su akcionari potrebnom veiinom usvojili:

ODLUKU
o usvaja nju konso lidova nog fina nsijskog izvjeStaja

L' Usvaia se konsolidovoni finonsijski izvjeitaj o poslovanju druitva ,,Autoprevoz" AD
2021. godinu.

2. Sostovni dio ove odluke ie konsolidovani finansijski izvjeitaj ,,Autoprevoz" AD Bonjo
godinu.

3. Odluko stupo no sndgu danom donoienja.

nakon dega se pre5lo na sljedeiu podtadku Tadke 5. i to

Podtadka 5 E1

Rozmatranie i usvaj.anje lzvjeitajo nezovisnog revizora "KONTAL' d.o.o. Bonja,Luka o obovlje.noj
reviziii poiedinadnih finonsijskih izvjeitojo ,,Autoprevoz" AD Banja Luko za 202I. godinu

Predsjedavajuii je najavljujuii ovu podtadku Dnevnog reda obavjestio prisutne akcionare da je na
sjednici Skup5tine prisutan g. Bojan Lulija, revizor revizijske kuie KONTAL d.o.o. Banja Luka. G. LuZija je
naveo da je sve godine revizorska kuia Kontal d.o.o. Banja Luka imala dobru saradnju sa finansijama
Druitva, da nije bilo nikakvih primjedbi na finansijske izvje5taje, te da je miSljenje pozitivno.

Banjo Luko za

Luko zo 2021-.



Kako nije bilo zainteresovanih za raspravu po ovoj tadki dnevnog reda, niti je bilo pitanja, to je
predsjednik skup5tine dao na glasanje predmetni izvje5taj nezavisnog revizora. Glasa se glasadkim
listiiima. Konstatuje se da su pisanim putem glasali IRB RS i PREF.

Po zavrSenom glasanju predsjednik skupStine objavljuje da su svi akcionari glasali ,,2a" , glasova ,,protiv" i

,S)zdrian" nije bilo, i objavljuje da su sa 100% glasova ,,2a" akcionarijednoglasno usvojili:

ODLUKU

o.usvajanju revizorskog izvjeStaja o obavljenoj reviziji pojedinainih finansijskih izvje5taja

7. Usvaio se lzvieitoj o reviziji pojedinoinih finansijskih izvjeitoja druitva ,,Autoprevoz" AD Banja Luka
zo 202L. godinu, izvrienoj od strane nezavisnog revizoro Druitva zo konsalting i usluge ,,KONTAL"
d.o.o. Banjo Luko.

2. Sqstavni dio ove odluke je novedeni lzvjeitaj nezovisnog revizoro ,,KONTAL" d.o.o. Bonjo Luko.
3. Odluko stupd nq snqgu donom donoienja.

Predsjednik skupStine prelazi na sljedeiu podtadku Tadke 5. i to

Podtadka 5 E2

i usvajanje izvjeitojo nezovisnog revizora ,KONTAL" d.o.o. Banja Luka o obavljenoj
konsolidovanog finonsijskog izvjeitaja "Autoprevoz" AD Banja Luko zo 2020. godinu

G. Bojan LuZija je naveo da je ipo konsolidovanom finansijskom izvjeStaju miSljenje pozitivno. Za

raspravu po ovoj tadki dnevnog reda nije bilo zainteresovanih, niti je bilo pitanja, stoga je predsjednik
skupStine dao na glasanje predmetni izvjeStaj nezavisnog revizora. Glasa se glasadkim listiiima.
Konstatuje se da su pisanim putem glasali IRB RS i PREF.

Po zavrSenom glasanju predsjednik skup5tine objavljuje da su svi akcionari glasali ,,2a" , glasova ,,protiv" i

,,uzdrian" nije bilo, i objavljuje da su sa 100% glasova ,,2a" akcionarijednoglasno usvojili:

ODLUKU

o usvajanju revizorskog izvjeStaja o obavljenoj reviziji konsolidovanog finansijskog izvjeStaja

1. Usvajo se lzvjeitaj o reviziji konsolidovonog finansijskog izvjeitajo druitva ,,Autoprevoz" AD Bonjo
Luka zq 202L. godinu, izvrienoj od strone nezovisnog revizorq Druitvq za konsolting i usluge

,,KONTAL" d.o.o. Bonja Luko.
2. Sastovni dio ove odluke je novedeni tzvjeitaj nezavisnog revizoro ,,KONTAL" d.o.o. Bonjo Luko.

3. Odluka stupq nq snogu danom donoienjo.

nakon dega se preSlo na sljedeiu podtadku Tadke 5. i to:

Podtaika 5F

Raz'rnatranje i usva!,onie izvjeitaja,internog revizora.,,Autoprevoz" AD Banja Lukq zo 202A. godinu

Interni revizor gcla Slavica Radulovii navela je da je izvjeitaj o radu internog revizora bio objavljen u

skupStinskim materijalima, te da su svizainteresovaniakcionariimalipriliku da se upoznaju sa istim.
Konstatuje se da je PREF a.d. Banja Luka u pisanom glasanju broj01,-179/22 od 10,06,2022. godine naveo
da izvje5taj internog revizora nije dostavljen akcionarima u skup5tinskim materijalima, te je kako su

skupStinski materijali dostavljeni elektronskim putem, a materijal pod tadkom 5F otiSao u,,Spam" 5to je
naknadno utvrdeno, dostavio korekciju pisanog glasanja samo pod tadkom 5F, i naveo da revizor nije
posvetio dovoljno paZnje poslovanju privrednog DruStva sa povezanim licima imajuii u vidu obimnost i

same prirode odnosa Dru5tva sa povezanim licima, te da je u skladu sa dlanom 323. a posebno 323. stav
2. alineja v) idlana 323. stav 9. Zakona o privrednim druStvima propisana obaveza internog revizora da
izmedu ostalog izvjeStava skup5tinu akcionara druStva o radunovodstvu, izvje5tajima i finansijskom
poslovanju dru5tva i njegovih povezanih druStava, kao i da kontroli5e i izvjeltava skupitinu akcionara o
ugovorima sklopljenim izmedu druStva i dlanova upravnog odbora druStva kao i sa povezanim licima u

smislu ovog zakona.

U vezisa navodima PREF a.d. Banja Luka, generalni direktor je istakao da se svake godine rade elaborati
o transfernim cijenama sa povezanim licima, te da je to obradeno u revizorskim izvjeStajima.



Za raspravu po ovojtadki dnevnog reda nije bilo zainteresovanih, nitije bilo pitanja, stoga je predsjednik

skupitine dao na glasanje predmetni izvjeStaj internog revizora. Glasa se glasadkim listiiima. Konstatuje

se da su pisanim putem glasali IRB RS i PREF.

po zavrlenom glasanju predsjednik skupStine objavljuje da je ,,2a" glasalo 87,82512%, ,,protiv"

L2,L7488%i da ,,uzdrZan" nije bilo, te konstatuje da su akcionari potrebnom veiinom usvojili:

ODLUKU

o usvaianju izvjeStaja internog revizora

1-, lJsvoja se izvjeitajinternog revizoro druitva ,,Autoprevoz" AD Bonia Luko za 202L. godinu.

2. Sastovni dio ove odtuke je novedeni lzvjeitaj internog revizora Druitva'

3. Odluko stupo no snagu danom donoienia.

nakon dega, se preSlo na sljedeiu podtadku Tadke 5' i to:

Podtafka 5G
'. Raimatrq,njei usvajonje prijedtogd Odluke o raspodieli dobiti Druitvs iz 2027. godine

po ovoj podtadki dnevnog reda generalni direktor g. Dejan Mijii javio se za rijed, te je naveo da je

Dru5tvo u 2O21,. godini ostvarilo dobit u iznosu od 57.849,00 KM, te da je zakonska obaveza da dok

god se ima akumulirani gubitak, sva dobit mora raspodjeliti za pokride istog.

2, 1.rrprru, po ovoj tadki dnevnog reda nije viSe bilo zainteresovanih, niti je bilo pitanja, stoga je

predsjednik skupStine dao na glasanje ovu tadku dnevnog reda. Glasa se glasadkim listiiima. Konstatuje

se da su pisanim putem glasali IRB RS i PREF.

po zavr5enom glasanju predsjednik skupStine objavljuje da ie ,,2a" glasalo 87,825L2%, ,,protiv"

L2,L7488%i da ,,uzdrZan" nije bilo, te konstatuje da su akcionari potrebnom veiinom usvojili:

ODTUKU

1. Dobit Druitvo iz 202i.. 
"nioli"rot")oTr:"r, od s7.84s,00 KM (stovimo:

pedesetsedamhiljodaosomstoietrdesetdevet i 00/L00 konvertibilnih moraka), rasporeduie se

zo pokrite gubitka iz raniiih godina.

2. Odluka stupo no snogu danom donoienja.

predsjednik skup$tine naveo je da je donbSenjem prethodne odluke iscrpljena tadka 5 dnevnog reda, te

je najavio sljedeiu tadku dnevnog reda:

' ' . Tatka-6. Verifikaaii,a koaptaciie EIa'na llpravnog odbo*ra

predsjednik skupStine naveo je da je dlan Upravnog odbora g, Sladomir Durii iz opravdanih razloga

podnio ostavku na mjesto dlana Upravnog odbora, da je na njegovo mjesto kooptiran g' Dragan

Gajanin.
Konstatuje se da je pREF a.d. Banja Luka u pisanom glasanju naveo da akcionarima nije dostavljeno

detaljnije obrazloZenje o predloZenom kandidatu u smislu strudne spreme, dosadaSnjim rezultatima i

iskustvu u dosadaSnjoj karijeri.
Za raspravu po ovoj tadki dnevnog reda nije bilo zainteresovanih, niti je bilo pitanja, stoga se pre5lo na

glasanje za ovu tadku dnevnog reda. Glasa se glasadkim listiiima. Konstatuje se da su pisanim putem

glasali IRB RS i PREF,

po zavrSenom glasanju predsjednik skupStine objavljuje da je,,za" glasalo 87,82512%,,,protiv" nije bilo i

,,uzdrlan" L2,L7488%,te konstatuje da su akcionari potrebnom veiinom usvojili:

ODLUKU

verifikaciji kooptacije tlana Upravnog odbora

Doje se soglasnost zo kooptaciju g. Gojonin Dragana, dipl.inZ.saobrataio iz Kotor Varoio na

mjesto zovisnog ilana lJpravnog odbora Druitvo, a nq osnovu Odluke broi: UO-73/27 koiu ie

donio lJpravni odboro Druitvo na sjednici odrianoj 30.09.2021.. godine, no mandqtni period

kojitroje do isteka mondoto ostalih imenovonih tlonova uprovnog odboro u ovom sozivu,

Odluka stupa nd sndgu donom donoienia'

1..

2.



Interni revizor gda Radulovic Slavica saopStila je akcionarima da je drustvo sprovelo postupak

prikupljanja ponuda za usluge eksterne revizije" Zahtjev za ponudu dostavljen je na adresu tri

revizorske kuee ito: Kontal d.o"o. Banja Luka, BDO d,o,o, Banja Luka iGrant thornton d'o'o' Banja

Luka. Kontal d.o.o" Banja Luka ponudio je vrSenje usluge eksterne revizije po cijeni od 2'500'00 KM

bez PDV-a, dok je BDO d.o,o" Banja Luka ponudio iznos od 6'000,00 KM bez PDV-a" S obzirom na

povoljniju ponudenu cijenu, interni revizor predlozio je skupStini akcionara da za nezavisnog revizora

za2023.godinu bude izabran Kontal d'o'o' Banja Luka'

predsjednik.skupstine akcionara dao je na glasanje ovaj prijedlog, Glasa se glasadkim listi6ima'

Konstatuje s6 da su pisanim putem glasali tRB RS iPREFrte da je PREF u svom pisanom izjaSnjenju

naveo da glasa za revizorsku kuiu koja je upisana u Registar preduzeia za reviziju koji se vodi pri

Ministarstvu finansija u Vladi RS ida nisu,,probijeni" rokovi odredeni dlanom 29. stav 6) i7) idlanom

40. Zakona o radunovodstvu ireviziju RS, dok je IRB RS naveo da glasa za najpovoljniju ponudu'

pozavrSenomglasanjupredsjednikskupStineobjavljujedasusviakcionariglasali ,,za",glasova,'protiv"i

,,uzdrLan"nijebilo,iobjavljuiedasusaL00%glasova,,za" akcionarijednoglasnousvojili:

ODLUKU

o izboru nezavisnog revizora

1, Za nezavisnog revizoro koji te obaviti reviziju finonsijskih izvieitaia druitva ,,Autoprevoz" AD

Bonjo Luko zo 2023' godinu bira se 
K,NTAL Doo BANIA LUKA

2, Sa izabranim nezavisnim revizorom zakliuiice se lJgovor o pruzaniu usluga reviziie

Finansiiskih izvieltaia druitva ,,Autoprevoz" AD Bonio Luks za 2023" godinu' po ciieni od

2.G00,00 xM (ilovimo: dvijehitjodeieststotino i00/100 konvertibilnih moraka) bez PDV-a"

3, Odluka stupa no sndgu danom donoienio'

pod tadkom razno nije bilo prijedloga za diskusiju, t: je predsjednik skupStine saopStio da su donoSenjem

prethodne odluke iscrpljene sve tadke dnevnog reda, koje su predvidene za XXI redovnu sjednicu

skupStine akcionara" c" vtitrajlovii zahvalib r" prirrtnim iobjavio da je skupstina akcionara zavr5ena u

13,00 dasova.

ovaj zapisnik ima L0 (slovima: deset) stranica isaiinjen je u dva istovjetna primjerka'

ik Sku ne akcionara

Dragoslav Mihajlovii/

Ovjerivadi

f

/Predrag Vrandid/

Banja Luka, L5.06.2022, godine
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